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Министар спољних послова Србије Ивица Дачић изјавио је данас да не може до детаља
да каже шта је српски план у дијалогу Београда и Приштине за решавање косовског
проблема.

  

  

"Председник (Србије Александар) Вучић је изнео принципе на основу којих би требало
да се разговара (са Приштином), али чим је та идеја дошла у јавност, некако се застало
са дијалогом", рекао је Дачић за телевизију Прва.

  

Он је рекао да та идеја подразумева да буде пронађено неко компромисно решење, да
се "направи неко утврђивање линије одвајања", и додао да дијалог Београда и
Приштине никад није вођен у детаље.

  

"Земље које су признале Косово тумаче да Косово има своје границе, а наша јавност и
Устав говоре да је Косово део Србије. Ако говорите да постоје два принципијелна
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решења, једно је да Косово буде независно или наше да оно има највећи степен
аутономије у оквиру Србије, видећете да ниједно решење није прихватљиво за обе
стране", додао је шеф српске дипломатије.

  

(Бета)
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